
 

Styrelsemöte Världsarvsledens Vänner, 2025-02-13 kl. 18:00, Kusthallen 

Närvarande: Anna Renström, Hans Oscarsson, Thomas Peters, Hieke Visser, Anders Dahlin, Anneli 

Johansson. 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Anna Renström öppnar mötet. 

 

2. Val av justerare 

Thomas Peters väljs som protokolljusterare. 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Genomgång av föregående protokoll från styrelsemötet 2024-11-07. Protokollet, som även 

finns att läsa på hemsidan, läggs till handlingarna. 

 

4. Ekonomi och medlemskap 

Kassören redogör för föreningens ekonomi och banksaldot vid mötesdatum är 67 943 kr. I den 

summan ingår tidigare beslutat stöd från Kramfors kommun på 25674 kr. 

 

Kassören meddelar att det i år är för sent att byta till det billigare bokföringsprogrammet 

eftersom uppsägningstiden hade passerat för detta årsabonnemang. Programbyte kommer att 

ske nästkommande år. 

 

5. Medlemmar och fakturautskick 2025 

Alla fakturor avseende medlemsavgifter är utskickade via e-post. Hans och Thomas kontaktar 

de fåtal medlemmar som inte har angivit e-postadress. 

 

Frågan om vilka medlemsuppgifter som skall registreras för föreningen klargörs:  

  

- Namn 

- Telefonnummer 

- E-post 

- Bostadsort 

- Betaldatum och summa 

- (Födelseår) 

Man beslutar att använda sig av det medlemsregister som finns i bokföringsprogrammet då det 

uppfyller styrelsens önskemål om personuppgifter. 

 

6. Ansökan om bidrag från Naturkompaniet – Naturbonusen 

Naturbonusen är ett bidrag som detta år ska gå till vandringsleder i Sverige. I ansökan ska man 

beskriva föreningens verksamhet, projektet man ansöker till samt vilket belopp man ansöker 

om. Beloppen är förutbestämda av bidragsgivaren:100 tkr, 300 tkr, 500 tkr eller 1000 tkr. 

Styrelsen ger förslag på det man har behov av och som skulle kunna ingå i en ansökan: 

 



- Solceller för laddning av mobil 

- Rastbord 

- Virke till spänger 

- Grus till parkeringar 

- Förbrukningsmaterial (oljor, drivmedel) 

- Röjsågar 

- Tryckkostnader 

- Arbetskraft (uppdatera kartor) 

 

Anneli skriver ett förslag till ansökan utifrån ovanstående önskemål som styrelsen sedan 

återkopplar till. Hon kontaktar även Naturkompaniet för att få klarhet i om bidraget även 

gäller arbetskraft, hur lång tid har man på sig med genomförandet av projektet och hur allt ska 

slutredovisas. 

 

7. Bord till utsiktsplatsen i Häggvik 

Lindéns har hämtat bordet och det kommer att placeras på utsiktsplatsen i Häggvik till våren. 

 

8. Kartor bakom disk i Kusthallen 

Föreningen har fortfarande inte fått svar från Kusthallen om det är möjligt för dem att förvara 

Världsarvledens kartor bakom disk. Vi fortsätter därför att ha kartorna i Nordingrå kyrka den 

period som den kombinerade vägkyrkan och turistinformationen håller öppet. 

 

9. Världsarvsledens dag 

Världsarvsledens dag föreslås i år hållas i Salsåker och preliminära datum är 31 maj alternativt 

14 juni. Utflyktsmål i reserv är Rotsidan. 

 

Anders Dahlin undersöker om det finns möjlighet att låna parkeringen av de nya ägarna till 

Villa Fraxinus.  

 

Ordföranden kontaktar Naturrum för att höra ifall de vill delta med aktiviteter denna dag. 

 

10. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

   

11. Nästkommande möte 

Nästkommande möte hålls den 10 mars 2025 (reservdatum är 11 mars). 

 

12. Mötet avslutas 

Ordföranden tackar all deltagare och avslutar mötet. 

 

 

 

Världsarvsledens vänner 2025-02-13 

 

 

Sekreterare Anneli Johansson ----------------------------------------------- 

 

Protokolljusterare Thomas Peters ----------------------------------------------- 

 

Ordföranden Anna Renström ----------------------------------------------- 


